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İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ

DURUŞMA TUTANAĞI
DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 30/01/2018
CELSE NO : 65.

BAŞKAN : Arif ATANIAN  119220
ÜYE : Mesut DÜZGÜN  165580
ÜYE : Sonat GÜVENÇ  217443
CUMHURİYET SAVCISI : Hasan AYDIN 195755
KATİP : Serhat GÜL  144150

 
Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 

salonunda bulunmadıkları anlaşıldı.
Belirli gün ve saatte 65. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ali ÖZ, Metin YILDIZ, Okan ŞİMŞEK, Veysal ŞAHİN, Yakup 

KURTARAN'ın bağlı bulundukları ceza infaz kurumundan getirildikleri görüldü. Bağsız 
olarak huzura alındılar.

Başka suçtan tutuklu sanık Şükrü YILDIZ'ın Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumunda,  tutuklu sanık Yavuz KARAKAYA'nın Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza 
İnfaz Kurumunda, tutuklu sanık ÖZKAN MUMCU'nun Muş E Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumunda SEGBİS aracılığıyla hazır oldukları görüldü.

Sanık Metin Yıldız müdafii Av. Arif Onur KORKMAZ geldi, 
Sanık Volkan Şahin müdafii Av. Medain KORKMAZ geldi, 
Sanık Okan Şimşek müdafii Av. Mehmet Tahsin SONER geldi, 
Sanık Ercan Gün müdafii Av. Uğur GÜNER geldi,
Sanık Ali Öz müdafii Av. Vasfi Sedat KÜÇÜKYILMAZ geldi,
Sanık Engin Dinç müdafii Av. Mehmet Ali ÖZKEÇECİ geldi, 
Tutuksuz sanıklar Erhan TUNCEL, Volkan ŞAHİN, Ünsal GÜREL, Cevat ESER 

ve Hacı Ömer ÜNALIR geldiler,
Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU, Av. Havva Hülya DEVECİ, Av. 

Bahri Bayram BELEN ve Av. Sebu ASLANGİL geldiler, başka gelen olmadı.
Açık duruşmaya devam olundu. 
Gelen evrakların okunmasına geçildi. 
İstanbul  C. Başsavcılığının 26/01/2018 tarih, 2017/187440 soruşturma sayılı 

yazılarıyla sanık Tefik Cantürk hakkında açılan soruşturmanın mükerrer olması nedeniyle 
kovuşturmaya yer olmadığına dair karar verildiği belirtilerek dosya örneğinin mahkememize 
UYAP üzerinden gönderildiği anlaşıldı. 

63. celse 34 numaralı ara kararı gereğince; Sanık Ali Öz hakkındaki Trabzon 4. 

 

 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

  

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 30/01/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

Asliye Ceza Mahkemesinin 2017/159 esas dosyasının bir örneğinin gönderilmesi için yazılan 
yazı cevabının geldiği, dosyanın taranarak UYAP üzerinden gönderildiği anlaşıldı. 

Sanık Hacı Şefik Şimşek müdafii Av. Metin Atamış ve sanıklar Ergün Yorulmaz ve 
Emre Cingöz müdafii Av. Mete Gençer'in 30 Ocak ve 1 Şubat günleri yapılacak duruşmalar 
için, sanık Ekrem Dumanlı müdafii Av. Kaan Özkan'ın da bu hafta yapılacak duruşmalar için 
mazeret sundukları anlaşıldı. 

Sanık Ramazan Akyürek'in mahkememize göndermiş olduğu 26/01/2018 tarihli 
dilekçesiyle birleşen dosyayla ilgili beyanlarda bulunduğu anlaşıldı. 

Sanık Volkan Şahin eski kimlik bilgileri ve okunan hakları tahtında huzura alındı.
SEGBİS kaydına 11:05 itibariyle başlandı.
SANIK VOLKAN ŞAHİN SAVUNMASINDA: 
Bu sırada sanıklar Ecevit Emir ve Veysal Şahin müdafii Av. Kübra EMER 

(11:10), katılanlar vekili Av. İnci İŞBULUR'un (11:29) ile Sanık Ercan Demir müdafii 
Av. Hasan Burak TAVŞANOĞLU'nun (11:49) geldikleri görüldü, yerlerine alındılar.

MAHKEME BAŞKANI: Hakkındaki suçlamaları biliyorsun?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet biliyorum Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: İddianame okundu zaten, savunma yapacaksın seni 

dinleyeceğiz.
SANIK VOLKAN ŞAHİN SAVUNMASINDA: Sayın Başkanım, Değerli Mahkeme 

Üyeleri. İddianamede İddia Makamı beni Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğünde 
görev yapan bir personel olarak göstermiş. Ben 2005 yılı Eylül ayında Astsubay Okulundan 
mezun olup kura çekerek Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığı Merkez Karakol 
Komutanlığına Jandarma Astsubay Çavuş rütbesinde Asayiş Tim Komutanı olarak göreve 
başladım. 2005-2007 yılları arasında Merkez Karakolunda Asayiş Tim Komutanı olarak 
çalıştım. Amirlerim karakol komutanım Jandarma Başçavuş Cevat Eser ve Bölük Komutanım 
 Jandarma Üsteğmen Murat Akçe'dir. Ben Merkez Karakolunda Asayiş Tim Komutanı olarak 
çalıştım. Trabzon İstihabrat Şube Müdürlüğünde çalışmadım, istihbarat personeli değilim. 
Zaten Mahkemeniz tarafından iddianamenin iadesi kapsamında istihbarat personeli 
olmadığımla ilgili, karakolda Asayiş Tim Komutanı olarak görev yaptığıma dair belgeler 
istenilmiş olup bu belgeler mahkeme dosyasında mevcuttur. Başkanım ikinci husus; 
iddianamede beni Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri olan Okan Şimşek ve 
Veysal Şahin, Hrant Dink'in Yasin Hayal tarafından öldürüleceği planlandığı bilgisine, Yasin 
Hayal'in akrabası Coşkun İğci vasıtasıyla 2006 yılı Temmuz ayında ulaşıldığını, bu bilgiyi 
İstihbarat Şube Müdürü Metin Yıldız ile paylaşıldığı iddia edilmektedir. Ben Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğünde çalışmadığımı, istihbarat personeli olmadığımı, İstihbarat 
Şube Müdürlüğünde görevli herhangi bir personelle irtibatım söz konusu değildir. Hrant Dink 
cinayetine yönelik herhangi bir haber almadım. İddianamede ismi geçen Yasin Hayal, Ogün 
Samast, Coşkun İğci isimli şahısları tanımıyorum, irtibatım yoktur. İsmimin istihbaratçı 
olarak ve bu konuya dahil edilmesine bir türlü anlam verememekteyim. Mesleğe de o 
dönemde yeni başlamıştım efendim, yani istihbaratçı olmak için bunun sınavına girmeniz 
lazım 8 yıl çalışmanız lazım, ben daha mesleğin başındayım, bırakın meslek, sınava dahi 
girmedim, branş sınavına dahi girmedim. İsmim buraya bu şekilde nasıl zikredildi, nasıl girdi 
bir türlü anlam verememekteyim. Üçüncü husus; Hrant Dink cinayetinden bir gün önce yani 
18.01.2007 tarihinde İstanbul ili Bayrampaşa ilçesinde sinyal vermem hususu ile ilgili olarak, 
askeri firar Ahmet Bülbül'ü Trabzon Askerlik Şubesi Başkanlığından gelen yazıya istinaden 
Kırklareli Lüleburgaz'da bulunan birliğine teslim etmek amacıyla Jandarma Erler Recep 
Koçpınar ve Adem Polat ile birlikte Karakol Komutanım Cevat Eser tarafından 
görevlendirildik. 17.01.2007 günü görevlendirme evrakları, avans, iaşe parası, yol giderlerine 
ilişkin evraklar hazırlandıktan sonra akşam saatlerinde otobüse bindik. Trabzon ilinden 
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Kırklarali Lüleburgaz'a direkt giden firma olmadığından İstanbul Esenler Otogarından 
aktarma yaparak 18.01.2007 günü Lüleburgaz'daki 65. Mekanize Tugay Komutanlığına 
geldik. Saat 14:20'de teslim tesellüm belgesiyle oranın nöbetçi Uzman Çavuş Ordonat Uzman 
Çavuş Fatih Mehmet Küçüksu'ya teslim tesellüm belgesiyle firari Er Ahmet Bülbül'ü teslim 
ettim. Daha sonra Esenler Otogarına gelerek aktarma yapıp aynı gün 18.01.2007 günü 
Trabzon iline dönüş yaptık. Fakat iddianamede askeri firar sevkine gittiğimi görevlendirme 
evrakları ile savunmama rağmen bir önceki mahkemede ve savcılık esnasında askeri firar 
sevkine gittiğimi görevlendirme evrakları ile savunmama rağmen iddia makamı savunmama 
itibar etmemiş, firari asker sevkine ilişkin evraklar dosyaya istenmemiştir. İddianamenin 
iadesi kapsamında mahkemeniz tarafından HTS, baz ve sinyal raporlarım incelenerek nereye 
gittiğim, yol güzergahım ortaya çıkartılmıştır. Ayrıca askeri firar sevkine görevli olarak 
gittiğime dair Trabzon Merkez Karakolundan, askerlik şubesinden görevlendirme evrakları, 
avans, iaşe bedeli, hizmet defteri dökümleri, yol giderlerine ilişkin evraklar mahkemeniz 
tarafından getirtilmiş ve dosyanızda mevcuttur. Askeri firar sevkleri, tutukluların duruşmalara 
götürülmesi benim rutin olarak yaptığım bir görevdir, bu söz konusu firar sevki de bu rutin 
görevlerden birisidir. Efendim İstanbul ilinde, iddianamede yazan İstanbul ilinde Karakol 
Komutanım... Orada da istihbaratçı olarak yazılıyor yine, Karakol Komutanım Cevat Eser ile 
4 defa telefon görüşmem hususu sorulmuş. Cevat Eser benim Karakol Komutanım, bu ve 
bunun gibi görevlerde veyahut da başka görevlerde amirimiz olduğu için firar sevki 
esnasında, yol güzergahında indiğimde, bindiğimde, her yerde aramam gerekiyor yani 
vukuatım var mı yok mu Başkanım bu şekilde her türlü görevde, sadece firar sevkinde değil 
her türlü görevlerde bunları bildirmek zorundayız, bu da bunlardan bir tanesi, vukuat 
olmadığını bildirdim. Üçüncü husus, efendim Tuncay Uzundal ve Erhan Tuncel hakkında 
söyleyeceklerim var. Daha önceki ifadelerimde ve Mahkemenizde ifadelerimde belirttiğim 
gibi sorumluluk bölgemizde Pelitli beldesinde emniyet ve asayişi sağlamak maksadıyla 24 
saat esaslı olarak devriye hizmetleri yaptığım sırada kimlik kontrolü esnasında KTÜ'de 
öğrenci olduğunu ve o bölgede oturduğunu söyleyen Tuncay Uzundal isimli öğrenciyle 
tanıştım. Daha sonraki devriye esnasında Tuncay Uzundal ile karşılaştık, yanında isminin 
Erhan olduğunu söyleyen arkadaşıyla tanıştırdı, beraber KTÜ'de öğrenci olduklarını 
söylediler, tanışıklığım bu şekilde başladı. Yaşımın 21, genç olmam nedeniyle sorumluluk 
bölgemizde bulunan diğer öğrencilerle muhabbet sohbet ettiğim gibi bu kişilerle de üniversite 
gençlik muhabbeti ettik. O dönemde devriye esnasında bir sürü öğrenciyle muhabbet ettim. 
Bu insanlar bunlardan bir tanesiydi. Öğrenci olmaları dışında haklarında başka hiçbir şey 
bilmiyorum. Sanki ben sadece bu kişilerle telefonla konuşmuşum gibi iddianamede 
gösterilmiş, oysaki benim telefon kayıtlarım incelendiğinde sorumluluk bölgemizde bir sürü 
öğrenciyle bir sürü vatandaşla konuştuğum, muhabbet ettiğim tespit edilecektir. Efendim ben 
Hrant Dink ismini meydana gelen ölüm olayına kadar hiçbir şekilde duymadım, ne iş 
yaptığını, kim olduğunu bilmiyorum. Olay sırasında tele... olaydan sonra televizyondan 
öğrendim. FETÖ/PDY terör örgütü ile ilgili ne bende ne ailem de bir bağlantım yoktur. Örgüt 
kapsamındaki kriterlerden olan Bylock, Bank Asya, dernek, vakıf, okul vs bunun gibi 
hususlarla ilgili hiçbir ilgi ve alakam yoktur. Tarafıma yapılan suçlamaları kabul etmiyorum, 
beraatimi talep ediyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Senin İstanbul Emniyeti Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğünde bir savunman alınmış.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: (??? 00:08:25 anlaşılamadı.)
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Avukat huzurunda alınmış
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Avukat Kemal Sermet Bilgen. Bu ifaden benzer mahiyette 
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bize verdiğin savunmanla. Kabul ediyormusun, ayrıntılı şekilde okuyayım mı sana?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Doğrudur Başkanım. Orada ifademde Esenler yerine 

Harem Otogarını kullan... yani onun ismi geçti Harem Otogarı.
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Devamlı... Çünkü ben İstanbul'a ömrüm boyunca hiç 

gelmedim o dönemde, Esenler yerine Harem Otogarı diye karıştırdım onu orada 
düzeltebilirsek...

MAHKEME BAŞKANI: Evet, o çelişkeyi giderdik.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Düzeltiyorsun.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Esenler otogarından aktarma yaparak gittik, çünkü 

Avrupa yakasına başka bir şekilde gidiş yoktu.
MAHKEME BAŞKANI: Bu Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal ile ne zaman tanıştın 

tam olarak?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Yaz dönemiydi efendim o bölgeye, emniyet, asayiş 

görevleri kapsamında biz o bölgeye devriye, 24 saat esaslı devriyeye gidiyoruz. Yani 
ifademde de anlattığım gibi, daha önceden de anlattım efendim bunu, Tuncay Uzundal ile 
kimlik kontrolü esnasında tanıştım, müteakip defalar buraya devriyeye gittik biz. 
Vatandaşlarla içli dışlı oluyoruz, orada devriye aracıyla bekliyoruz, daha sonra Tuncay 
Uzundal ile karşılaştık, Erhan Tuncel ile karşılaştık yanında. Öğrenci olduğunu, yani beraber 
üniversite okuduklarını bana bunları söylediler.

MAHKEME BAŞKANI: Bütün tanıştığın öğrencilerin numarasını alıyor musun, 
görüşüyor musun?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır efendim yani herkese...
MAHKEME BAŞKANI: 23.07.2006-31.12.2006 tarihinde 22 adet Erhan Tuncel ile 

25/07/2006 ve 21/01/2007  tarihleri arasında Tuncay Uzundal ile 24 adet telefon irtibatın var.
SANIK VOLKAN ŞAHİN:  Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Neden görüşüyorsun yani görüşme gerekçeniz ne?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Tamamen yaşımın genç olması, yani devriye esnasında 

vatandaşlarla muhabbet amaçlı. 
MAHKEME BAŞKANI: Buluşuyor musunuz?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim öyle bir özel bir buluşma falan kesinlikle yok. 

Sadece devriye esnasında oralarda karşılaştık, çay içtik veyahutta devriye arabasını 
görüyorlardı bazen aramışlardı işte komutanım devriye arabası geçti buralarda mısınız,  çay 
içelim, bu sadece bunlar için değil başka vatandaşlar içinde böyle geçerlidir efendim. Yani 
özel bir sebebi yok.

MAHKEME BAŞKANI: Yani irtibatlı olduğun kişileri çevreden araştırmıyor musun 
yani bu adam kimdir, nedir veya sen bunların suçla ilgili profillerine bakmıyor musun?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim 21 yaşındayım okuldan yeni mezun oldum. 
Şimdi öğrenci, o bölgede 40 bin nüfus var ve üniversitenin dibi, yakın, bir sürü binlerce 
öğrenci var. Öğrenci oldukları... Yani öğrenciden ne bekle... ne düşü... yani bir suç işleyeceği 
insanın aklına gelmez efendim yani, öyle bir şey düşünmedim yani, öğrenci diye konuştuk 
sadece.

MAHKEME BAŞKANI: Halen Almus'ta mı çalışıyorsun?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet Almus'ta. Açıktayım efendim Almus'ta çalışıyorum 

yani Almus'ta gözüküyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafinden soralım. Savunmasına ne diyeceksiniz?
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ SÖZ ALDI: 

Savunmasına şu...
MAHKEME BAŞKANI: Şu şeyi okuyalım da adli sicil ve nüfus kaydını da 
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okuyayım ben. Volkan Şahin, Cevriye ve Talip'ten olma Amasya Suluova nüfusuna kayıtlı.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Adli sicil kaydın yokmuş. T.C. Kimlik numaran 

10600637070 bu kimlik bilgileri size ait? Suluova Bayırlı köyü nüfüsuna kayıtlı değil mi size 
ait?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet Başkanım evet.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Sanık müdafinden soruldu.
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ SÖZ ALDI: 

Bu aşamada bir diyeceğim yok biraz sonra sorulardan sonra belki şey yaparım. Sadece bir 
soru, aslında dün sordum.

MAHKEME BAŞKANI: Soruysa sıraya istinaden gidelim sonra.
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ: Tabi buyurun.
MAHKEME BAŞKANI: Katılan vekillerinden?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Ben 

öncelikle bir kaç şahsı sorucağım size. Uğur Ay, Muzaffer Gargar, Mustafa Sabri Şahin, 
Süleyman Kartal, Işık Karahaliloğlu, Erkan Turhal, Ömer İskender'i tanırmısınız?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: İsmini zikrettiğiniz isimlerin hiçbirini tanımıyorum, 
duymadım.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tolgay Sivrikaya, 
Kemal Sivrikaya, İbrahim Gerçek, Engin Yılmaz, İhsan Kasap'ı tanır mısınız?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır, isimlerini hiç duymadım.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Derya Yazıcı, Gökhan 

Bülbül, Leyla Aksu, Serkan Koç, Ahmet Hakan Yıldırım, Gülhan Kılıç isimli kişileri 
tanırmısınız?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Leyla Aksu mu dediniz?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Leyla Aksu.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Bir bayan arkadaştı sanki ismini daha önce telefonla 

görüştüğüm için, bayan bir arkadaştı, Derya da öyle olabilir. O dönemde 21 yaşındaydım 
yani kız arkadaşlarım vardı, onların olduğunu düşünüyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Enes Güldal, Hüseyin 
Terzi, Murat Atalar, Ümit Öksüz, Muhammet İskender'i tanır mısınız?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır efendim onların ismini duymadım.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Muhammet Kırmacı, 

Emre Altunbaş, Murat Alp, Mustafa Öztürk isimli kişileri tanır mısınız?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır, duymadım isimlerini.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 13 Şubat 2007 tarihinde 

Mülkiye Müfettişlerine bir ifade vermişsiniz. İfadenizde Tuncay Uzundal'a kimlik 
sorduğunuzu, bu meseleyle bağlantılı olarak Tuncay Uzundal ve Erhan Tuncel ile 
tanıştığınızı, devriyeye çıktığınızı ve birkaç kez karşılaştığınızı, ayaküstü konuştuğunuzu, 
açıköğretim fakültesi öğrencisi olduğunuzu, 2-3 defa Tuncay Uzundal ve yaklaşık 2 defa 
Erhan Tuncel ile bu konuları konuştuğunuzu, bu telefon görüşmelerinin açıköğretim işletme 
2.sınıfı öğrencisi olmanızdan kaynaklı dersler ile ilgili olduğunu iddia ve beyan etmişsiniz. 
İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına 30 Mart 2007 tarihinde tanık sıfatıyla vermiş olduğunuz 
bir ifade var, soruşturmanın hemen başlarında tanık olarak sizin bilginize başvurulmuş 
İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından ve siz bu ifadenizde de Erhan Tuncel ve Tuncay 
ile ilişkinizi yine Mülkiye Müfettişleri ifadenizde olduğu şekliyle tanımlamıştınız.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aslında Mahkeme 

Başkanı da az önce size soru olarak yöneltti ve söyledi. 2016 yılında size ilişkin düzenlenen 
HTS tespit ve değerlendirme tutanağında Tuncay Uzundal ile 25 Temmuz 2006 tarihiyle 21 
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Ocak 2007 tarihleri arasında 20 telefon görüşmesi yapmış ve 4 kez de mesajlaşmışsınız ve 
yine Erhan Tuncel ile de 22 adet telefon görüşmeniz gerçekleşmiş. Sizin ev arkadaşınız 
Ahmet Faruk Aydoğdu buradaki ifadesinde sizinle ev arkadaşı olduğunuzu Erhan Tuncel ve 
Tuncay Uzundal'ın da bir kaç kez sizin evinize geldiğini ve bu bahisle de kendisiyle de sizin 
arkadaşlarınız olması sebebiyle kendisiyle tanıştığını, dolayısıyla evlerde de bir araya 
geldiğinizi beyan etti. Aslında Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal'la yakın ilişkiniz olmanıza 
ve bir çok telefon görüşmeniz bulunmasına, evlerde de bir araya gelip sohbet etmenize 
rağmen 13 Şubat 2007 tarihinde Mülkiye Müfettişliği ifadenizle 30 Mart 2007 tarihli İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcılığı ifadenizde neden Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal'la yalnızca 
ayaküstü sohbet ettiğinizi ve yalnızca birkaç defayla sınırlı telefon görüşmesi olduğunu beyan 
ettiniz?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Şimdi ben daha önceki ifadelerimde de, sizin de 
söylediğiniz gibi ben bu insanlarla konuştuğumu, muhabbet ettiğimi hiçbir zaman inkar 
etmedim ama o dönemin şartlarında kaç defa görüştüm 3 defa mı, 5 defa mı onu bilemiyorum 
yani oraya o zaman öyle yazmışız bilmiyorum ama...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok, olayın hemen 
sonrası 2-3 defa Tuncay Uzundal, yaklaşık iki defa Erhan Tuncel demişsiniz yalnızca 
ayaküstü sohbet ettiğinizi söylemişsiniz, oysaki evlerde de bir araya gelmişsiniz ve yoğun bir 
telefon irtibatınız var hatta Erhan Tuncel ile sizin aranızda yapılan ve TAPE olarak da 
dosyaya giren bir görüşmede Erhan Tuncel size bacanak diye de hitap ediyor.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Bana mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet, evet bacanak diye 

hitap ediyor TAPE'leri var dosyamızda da mevcut. Dolayısıyla yakın bir ilişkiniz var ve siz 
tanık sıfatıyla ifade verdiğinizde İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına bu hususların hiçbir 
tanesini beyan etmeyip ayaküstü görüştüğünüzü ve yalnızca birkaç telefon görüşmesi 
yaptığınızı beyan etmişsiniz, sebebi nedir bunu sormak istiyorum size tekrardan?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Şimdi o dönemde yoğun çalışıyorum herkezle 
görüştüğüm için konuştuğum için yani orası çok yoğun bir yer.

MAHKEME BAŞKANI: Herkes evine gidip geliyor mu senin?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır efendim, o konuyu da anlatacağım. Bunlarla o 

esnada kaç defa konuştuğumu hatırlayamıyorum yani. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Evlerine gittin mi 

evlerine?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim değil, bakın evleri bunların yol güzergahında 

öğrencinin kaldığı bir gözlü bir yerdi. Devriye esnasında ben 24 saat esaslı oralarda 
duruyoduk, geçiyorduk orada muhabbet ettik, konuştuk, çay içtim bir defa, bir iki defa çay 
içtim. Bir defa da bizim oraya ben evde otururken Trabzon merkeze geldiğini söylediler. Ben 
de evde çay içiyordum, sadece çay içtik, yine gençtik konuşma, muhabbet, öğrenci 
muhabbeti dediğiniz gibi bunları konuştuk, başka birşey yok efendim, yani ben başka türlü, 
başka türlü birşey konuşmadım yani.

MAHKEME BAŞKANI: Yani sen tanımıyormuş gibi sanki...
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Yok tanıyorum, tanımıyorum demedim Başkanım 

tanıyorum...
MAHKEME BAŞKANI: Bir samimiyetiniz yokmuş gibi anlatıyorsun adam sana 

bacanak diyecek kadar samimi seninle. Evine gidip geliyorsun, bu yani normal bir arkadaşlık 
ilişkisi değil. O senin evine gidip geliyor.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Bir defa geldi Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Bir daha görmedim. Öğrenci muhabbetinden başka bir 

muhabbet olmadı Başkanım.
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MAHKEME BAŞKANI: Evet. Buyurun Avukay Bey.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Emniyet 

Müdürlüğü görevlileri tarafından 2016 yılında düzenlenen HTS tespit ve değerlendirme 
tutanağında cinayetin işlenmesi sonrası 21 Ocak 2007 tarihinde saat 01:15'te Tuncay Uzundal 
sizi aramış ve 153 saniye süren bir telefon görüşmesi yapmışsınız.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tuncal Uzundal ile bu 

telefon görüşmesinde ne konuştunuz?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Şimdi Tuncay Uzundal'ı tanıdığım için, Tuncay 

Uzundal'ı tanıdığım için Erhan Tuncel'i de arkadaşı olarak bildiğim için beni aradı cinayetten 
sonra, Erhan'ın eve gelmediğini, nerede olduğunu bilmediğini, kuşkulandığını, bunları sordu 
bana. Ben de... "Gördün mü, devriye esnasında gördün mü" dedi. Ben de görmedim dedim 
yani ne alaka ben bilmiyorum dedim, yetişkin insan nerde ne olduğunu bilmiyorum dedim, 
bu konular geçti aramızda. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 21 Ocak 2007 tarihinde 
yine aynı gün önce gece yarısı size aramış.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Yine aradı efendim aynı şekilde ardından.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Saat 18:22'de Tuncay 

Uzundal sizi aramış ve 45 saniye süren bir telefon görüşmesi yaptınız.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Doğrudur yine aradı. Yani yoğundum o dönemde 

çalışıyorduk, ben bilmiyorum dedim görmedim dedim, kendisi de yani der efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Peki bu nasıl cinayetle Erhan'ı bağdaştırıyor sen 

şaşırmadın mı?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ben zaten şaşırdım, şok oldum yani Başkanım, daha 

sonra böyle birşey çıktı...
MAHKEME BAŞKANI: Niye onu sorgulamadın peki telefonda?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Müteakiben hemen o dönemde aldılar, ben de şok 

oldum, bu öğrencilerin bunlarla ne işi olur ne alakası olur diye böyle kendim şok oldum 
efendim. Ben bu insanların yani bu işe, hani böyle bir şey olacağını hiç düşünmedim 
bilmiyorum. Hiç fark edemedim yani, hiç fark edemedim böyle birşey olacağını.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 13 Şubat 2007 tarihli 
Mülkiye Müfettişliği ifadenizde "20 Ocak 2007 tarihinde Tuncay Uzundal cep telefonundan 
beni aradı, bana Erhan'ın eve gelmediğini söyledi, devriye esnasında bir yerde gördün mü 
dedi..."

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet efendim.
KATILANLAR VEKİLLERİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "Ben de hayır 

görmedim dedim. Eğer görürsen gelişmelerden bana haber ver dedi. Ben de eğer görürsem 
veririm dedim. Orada bir kişi öldürülmüş, Erhan'ın bununla bağlantısı olabilir, yakalanıp 
yakalanmadığını biliyor musun dedi, ben de hayır dedim. Görürsen haber ver dedi, ben de 
haber veririm dedim ve telefonlarımızı kapattık." demişsiniz. Dolayısıyla bu görüşmede 
Tuncay Uzundal Erhan Tuncel'in Dink cinayetiyle bağlantısının olabileceğine dair beyanda 
bulunmuş ve siz Mülkiye Müfettişliği ifadenizde ilk başta 13 Şubat 2007 tarihinde bu hususu 
beyan etmişsiniz. İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığında tanık sıfatıyla vermiş olduğunuz 
ifadenizde ise Tuncay Uzundal'ın 20 Ocak 2007 tarihinde, 21 Ocak 2007 tarihinde sizi 
aramasından ve Erhan Tuncel'in cinayetle irtibatlı olacağı beyanından bahsetmemişsiniz. 
Bakın Mülkiye Müfettişliği ifadenizde var fakat sonra İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı 
tarafından tanık olarak bilginize başvurulmuş 30 Mart 2007 tarihinde ve siz Tuncay Uzundal 
ile yapmış olduğunuz bu görüşmeden ve Tuncay Uzundal'ın bu telefon görüşmesinde Erhan 
Tuncel'in cinayetle irtibatlı olacağı beyanından bahsetmemişsiniz. Neden İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcılığında Tuncay Uzundal'ın bu beyanını aktarmadınız?
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SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim 15 gün boyunca orada emniyet odasında 
kaldık. Yani orada nasıl ne şekilde ifade verdiğimi... 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok, yok burada şey 
değil. Bakın ben şeyi soruyorum size, hemen sonrası, bakın soruşturma sürerken 2007 
yılında, 30 Mart 2007 tarihinde sizin ifadenizi almış İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı, hem 
de tanık sıfatıyla almış ve siz Tuncay Uzundal'ın Erhan Tuncel'in Dink cinayetiyle bağlantılı 
olabileceğine dair beyanı konusunda hiçbir bilgi aktarmışsınız, oysaki tanık olarak sizin 
bilginize başvurulmuş, neden İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına Tuncay Uzundal'ın bu 
beyanlarını aktarmadınız bunu soruyorum ben size?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Yani hatırlamıyorum efendim, yani bu insanların 
cinayete hani cinayetle bir bağlantısının olduğunu hiç tahmin edemedim, tahmin etmedim, 
düşünmedim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tuncay Uzundal 
söylüyor diyorki; "Erhan Tuncel'in bu cinayetle bağlantısı olabilir" bunu da siz kendi 
Mülkiye Müfettişliği ifadenizde beyan etmişsiniz, dolayısıyla Tuncay Uzundal'ın kendisi 
Erhan Tuncel'in Dink cinayetiyle bağlantısı olacağı bilgisini size aktarmış, ama siz tanık 
sıfatıyla İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığında vermiş olduğunuz ifadenizde bu husustan 
bahsetmemişsiniz.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim orada Dink cinayetiyle ilgili mi sormuş bana 
öyle birşey yazıyor mu? 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Orada bir kişi 
öldürülmüş, Erhan'ın bununla bağlantısı olabilir... 

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ben onu sorgulamadım işte yani sorun burada.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu Dink cinayetinin 

hemen sonrası bir gün sonrası yani gece yarısı olmuş olabilir ama aslında 20 Ocak olarak da 
kabul edebilirsiniz bir gün sonrası yapılan bir telefon görüşmesi.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Akabinde de bu insanlar alındı zaten hemen.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz neden İstanbul 

Cumhuriyet Savcılığına bu bilgiyi vermediniz? Onun alınıp alınmaması meselesi başka. 
Erhan Tuncel bu cinayetle bağlantısının olmadığını söyledi çünkü ifadelerinde, oysaki siz 
bilgi sahibisiniz ve tanık olarak sizin bilginize başvurulmuş ve her bilgi de önemlidir 
soruşturmada ve siz kolluk görevlisisiniz aynı zamanda. Peki Tuncay Uzundal'ın Erhan 
Tuncel'in Dink cinayetiyle bağlantısı olabileceği beyanını Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığındaki üstlerinize aktardınız mı, aktardıysanız kime aktardınız?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hiç kimseye böyle bir bilgi aktarmadım çünkü bunların 
böyle bir olaya, bir bağlantısının olabileceğini hiçbir zaman düşünmedim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tuncay Uzundal, Erhan 
Tuncel'in bağlantısı olabilir demiş durumda, sizin kanaatinizin bir önemi yok. Ev arkadaşı, 
sizin de yakın arkadaşınız, Erhan Tuncel'in yakın arkadaşı, emniyet tarafından da bilgisine 
başvurulmak üzere alınan kişidir Erhan Tuncel, bu konuda bu cinayetle bağlantısı olacağına 
bir dair beyanı var, sizin kanaatinizin bir önemi yok. Bu beyanı, Tuncay Uzundal'ın bu 
beyanını amirlerinize aktardınız mı?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Amirlerime aktarmadım, çünkü bu olayla bir alakasının 
olmadığını düşünerek kimseye birşey aktarmadım ben.

MAHKEME BAŞKANI: (??? Anlaşılamadı 25:28) söylüyor irtibatı var diye telefon 
görüşmesinde.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Başkanım...
MAHKEME BAŞKANI: Senin değerlendirmene gerek yok ki.
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ : Özür 

diliyorum bir şey sorabilirmiyim burada?
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MAHKEME BAŞKANI: Bir saniye soru şeyi bitsin sırayla. Buyurun Avukat Bey 
siz devam edin.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Aktarmadım hatırlamıyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tuncay Uzundal'ın bu 

beyanı üzerine telefon görüşmenizde veya sonrasında Tuncay Uzundal ile yüz yüze görüşerek 
bilgisine başvurdunuz mu, ayrıntılı olarak ne bildiği konusunda kendisini sorguladınız mı?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır hiçbir şekilde ayrıntısına, hiçbir şekilde yüz yüze, 
ayrıntı şeye girmedim yani ifade falan öyle bir yüz yüze görüşmedim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki kolluk 
görevlisisiniz birisi bir diğer şahsın cinayetle bağlantısı olabileceğine dair size bilgi aktarmış 
vaziyette siz bu konuda daha fazla bilgi sahibi midir değil midir konusunda kendisine, 
bilgisine başvurma sorgulama ihtiyacı hissetmediniz mi?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Şimdi bana kimse bu konuyla ilgili bir bilgi vermediler 
efendim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tuncay Uzundal vermiş, 
Erhan Tuncel'in bu cinayetle bağlantısı var, olabilir demiş ve yakalanıp yakalanmadığı 

bilgisini almaya çalışmış sizden, dolayısıyla bilgi sahibisiniz.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ben de bilmiyorum dedim efendim, bu konuyla ilgili 

herhangi bir bilgim yok dedim yani. Akabinde de bu olaylar meydana geldi, hemen zaten 
basına çıkmıştı, hemen emniyet geldi, polisler geldi bu insanlar alınınca biz de şok oldum 
efendim yani bunlara.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul Cumhuriyet 
Başsavcılığına 30 Mart 2007 tarihinde vermiş olduğunuz ifadenizde "Hrant Dink cinayeti 
sonrası Trabzon Emniyetinde Terörle Mücalede Şubesinde görevli Adem Komiser benim 
bulunduğum karakola geldi. Tuncay Uzundal ve yanında şu an isimlerini hatırlayamadığım 
üç kişinin sorgusunun yapılması için yakalanması gerektiğini söyledi, bunun üzerine ben 
devriye ekibimle birlikte emniyet mensuplarım beraber yanıma alarak Tuncay Uzundal ve 
diğer şahısları Pelitli bölgesinden aldık ve emniyet mensuplarına teslim ettim. Onlar da 
Emniyet Müdürlüğüne götürdüler, daha sonra bu şahıslar ilk sorgusu yapıldıktan sonra 
serbest kaldılar. Daha sonraki günlerde yine emniyet mensubu Adem Komiser ekibiyle 
gelerek bizim bölgemizde bulunan olay şüphelisi Coşkun İğci'nin evinin aranması gerektiğini 
söyledi. Yine birlikte koordineli olarak Coşkun İğci'nin evinde arama yaptık, eski bir silah 
bulundu, bu konuya ilişkin tutanak tanzim edildi, Coşkun İğci bu sırada evde yoktu, 
kendisine bir yakalama işlemi yapılmadı. 21 Ocak 2007 gece saatlerinde bir sivil polis ekibi 
gelerek ellerindeki yazıyı gösterdiler, bu yazıya göre Erhan Tuncel'in evinin aranması ve 
yakalanması isteniyordu, ben Erhan Tuncel'in yakalanması haberini karakolda o akşam 
gördüğüm polis ekiplerinin yanına Saittin Uzman Çavuş'a gösterdim. O emniyet ekibiyle 
birlikte giderek Erhan Tuncel'i yakaladılar" şeklinde beyanda bulunmuş ve akabinde de 
"Benim bu olayla ilgili soruşturma görevim kapsamında cinayeti çözmek için pozitif 
katkılarda bulunduğum ve elimden gelen herşeyi yaptığım açıktır." demişsiniz. Bu İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcılığına vermiş olduğunuz 30 Mart 2007 tarihli ifadeniz. Adem Komiser 
dediğiniz kişi Trabzon İl Emniyetinde Terörle Mücadele Şube Müdür Yardımcısı olan Adem 
Sağlam adlı kişi midir?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ben tanımıyorum efendim yani emniyetten hiç kimseyi 
tanımıyorum, bir ev aramasına Karakol Komutanımız göndermişti, orası doğru hatırlıyorum. 
Emniyetten hiç kimseyi tanımıyorum yani isimlerini bilmiyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, Adem Komiser 
demiştsiniz soy ismini bilmiyorsunuz. Göreviniz kapsamında cinayeti çözmek için pozitif 
katkıda bulunduğunuzu ve elinizden geleni yaptığınızı beyan etmişsiniz İstanbul Cumhuriyet 
Başsavcılığına tanık sıfatıyla vermiş olduğunuz ifadede. Bu kapsamda gözaltı işlemi yapan 
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Adem Komiser ve Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü görevlilerine Tuncay Uzundal'ın Erhan 
Tuncel'in Dink cinayetiyle ilgisinin olabileceği şeklindeki beyanını aktardınız mı? Çünkü bir 
kolluk görevlisi diğer kolluk birimi size gelmiş, bu şahıslar hakkında yakalama kararını 
göstermişler, sizin Tuncay Uzundal üzerine edindiğiniz bilgi var, hem Tuncay Uzundal hem 
Erhan Tuncel'in gözaltı işlemi yapılmak üzere, siz emniyet görevlileriyle muhatapsınız, 
Tuncay Uzundal'ın Erhan Tuncel'in Dink cinayetiyle ilgisinin olabileceği şeklindeki 
beyanlarını bu görevlilere aktardınız mı?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Gözaltı kararı olduğu için, gözaltı kararları zaten vardı, 
doğal olarak zaten alındılardı, başka da bir bilgi vermedim yani.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Vermediniz. Bu 
durumda vermediniz herhangi bir bilgi.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Yani bunların cinayetle o dönemde bağlantısı 
olacaklarını hiç düşünemedim efendim, sadece yani alınınca şok oldum ben.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "Benim bu olayla ilgili 
soruşturma görevim kapsamında cinayeti çözmek için pozitif katkılarda bulunduğum ve 
elimden gelen herşeyi yaptığım açıktır." beyanınız var. Tuncay Uzundal, Erhan Tuncel'in 
Dink cinayetiyle bağlantılı olabileceğine dair size bilgi aktarmış. Siz soruşturmaya pozitif 
katkı sunduğunuzu beyan etmektesiniz. Trabzon Cumhuriyet Başsacılığına giderek tanık 
sıfatıyla bu bilgileri aktarma gerekliliği olduğunu düşündünüz mü ve Trabzon Cumhuriyet 
Başsavcılığına gidip bilgi aktardınız mı?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: O dönemde alındıkları için herhangi bilgi aktarmadım, 
zaten davada ortaya çıkmıştı, herşey ortadaydı.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz bilgi sahibisiniz, 
davada soruşturmada açığa çıkan bilgiler hakkında...

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim ben bilgi sahibi falan değilim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Bilgi sahibi değilsiniz, 

orada sorguda ne dediklerini hangi delillerinin olduğu konusunda bilginiz bulunmamakta. Siz 
bilgi sahibisiniz, siz sahip olduğunuz bilgiyi kolluk görevlisi olduğunuz halde Trabzon 
Cumhuriyet Başsavcılığına ilettiniz mi? Sorum budur. İletmediniz?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hatırlamıyorum efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz 2005 yılı Eylül 

ayında Trabzon İl Jandarma Komutanlığında göreve başlamışsınız, McDonald's eylemi ise 24 
Ekim 2004 tarihinde gerçekleşmişti. McDonald's eylemini duydunuz mu, bu eylemi 
gerçekleştiren kişinin Yasin Hayal olduğunu bilir miydiniz? Yasin Hayal 13 Eylül 2005 
tarihinde tahliye olmuştu, Yasin Hayal'in tahliye olduğu bilgisine sahip miydiniz?  

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim ben McDonald's olayını da duymadım, ta ki 
olaylar basına çıktıktan sonra duydum, bu Yasin Hayal ismini hiç duymadım, ayrıca o Pelitli 
bölgesi de, hani ben devamlı giden bir insan da değilim oraya, benim sorumluluk bölgem de 
ayrı bir yer başka bir yer, 4 günde bir 5 günde bir işte 24 saat esaslı emniyet ve asayiş 
görevleri kapsamında o bölgeye gidilirdi, ben o insanları tanımıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ogün Samast'ı 
tanırmıydınız?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Ve Ogün Samast'ın 

Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal'ın arkadaşı olduğu bilgisine sahip miydiniz?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır efendim, bilgi sahibi değilim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, Trabzon İl 

Jandarma Komutanlığında Er olarak görev yapan Recep Koçpınar'ın 29 Mart 2013 tarihinde 
Aksaray İl Emniyet Müdürlüğü tarafından Dink soruşturması kapsamında ifadesi alınmış. 
Recep Koçpınar sizinle birlikte İstanbul'a gelen şahıs aynı zamanda. Recep Koçpınar 
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demekte ki ifadesinde; 2006 yılının 12. ayı içerisinde "Pelitli'de görev yaptığımız sırada 
devriye komutanımız Jandarma Astsubay Çavuş Satılmış Şahin yolda Ogün Samast'ı gördü 
ve aracımızı yanında durdurarak ne yapıyorsun lan Ogün dedi. Ogün Samast ise iyiyim 
komutanım dedi. Komutanımız da daha sonra görüşürüz şeklinde konuşmalar olmuştu. Ogün 
Samast'ın başında beyaz bir beresi vardı." Recep Koçpınar'ın beyanı budur. Ne demektesiniz 
bu beyana dair?  

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim yani bu Jandarma Er her daim karakolun 
içerisindeki rütbelilerle devamlı olarak o bölgeye devriyeye gidiyor. Yani kesinlikle böyle bir 
şey yok, yani kesinlikle böyle birşey yok, ben Ogün Samast'ı tanımıyorum, hiçbir şekilde bir 
bağlantım söz konusu değildir, tamamen yanlış bir ifade, tamamen yanlış.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Recep Koçpınar, "Erhan 
Tuncel'i ise cinayetten önce 2-3 defa karakolda gördüm ancak karakola niye geldiğini 
bilmiyorum" demiştir yine ifadesinde. Erhan Tuncel Trabzon İl Jandarma Komutanlığında 
karakollara gelir miydi? 

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki benim sorularım 

bu kadar.
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN SÖZ ALDI: Volkan 

Şahin.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Trabzon'daki 

Jandarmada göreve ne zaman hangi tarihte başladınız?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: 2005 yılı Eylül ayında yani cinayet arasında 15 ay 

çalıştım efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki Cevat Eser'i 

tanıyor musun?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet Karakol Komutanım olur.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Dün burada mıydınız 

duruşmada?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet efendim buradaydım.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Dün Cevat Bey dedi ki 

ben benim sorumluluğumda özellikle cinayetten sonra 2 ay cinayetin aydınlanması için 
yoğun çalıştık dedi, hatırladınız mı?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet çalıştık.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Şimdi biraz evvel 

meslektaşımda sordu Tuncay Uzundal'ın cinayetten hemen sonra Erhan'ı gördün mü diye 
sorduğunu...

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hemen sormadı, iki gün sonrası.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Sorduğunu, evet yani 

bu cinayetle ilgisi olabilir diye de ifade ettiğini, sizce bilgiyi komutanınız yani özellikle iki ay 
yoğun çalışma yapan Cevat Eser'e bildirmeniz gerekmiyor muydu Jandarma olarak?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Akabinde... Şimdi birinci konuşmada öyle olmadı 
birinci konuşması Erhan'ı sordu bana, ben de bilmiyorum dedim, hani eve gelmedi gitmedi. 
İkinci konuşmasında, ikinci konuşmasında oldu, akabinde de bu insanlar alındı hemen, yani 
zaten televizyona falan çıkmıştı bunlar hemen aydın... Ortaya çıkmıştı.

KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki Volkan Şahin 
dediniz ki bu benim Pelitli benim bölgem değil arada sırada giderim dediniz ama daha 
evvelki ifadenizde yine bugün yani orada vatandaşlarla görüşürüm selamlaşırım dediniz.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet efendim evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Her görüştüğünüz 
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vatandaşa telefonunuzu verir misiniz? 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Vatadaşın...
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Çünkü Tuncay Uzundal 

bazen arıyor sizi telefonunuzdan bir muhabbet edelim diyor verir misiniz telefonunuzu?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Muhabbet... Şöyle anlatayım biz asayişte çalışıyoruz, 

asayişte çalışırken gittiğiniz yerlerde vatandaş yanınıza gelir, oturur, muhabbet eder, ikinci 
defa gidersiniz kahveye oturursunuz veyahutta işlek bir yerde araçla durursunuz, devamlı 
gelirler. Diyalog kurulur, telefonunu alır verir, bunlar olağan şeylerdir. Yani şu anda da 
aynısını yapıyorum Başkanım.

KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Tuncay Uzundal'ın 
yanında tanıdığınız diğer arkadaşların isimlerinden hatırladığınız var mı?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Sadece Erhan'ı tanıyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Tamam peki. 

Tamamdır.
MAHKEME BAŞKANI: Bu Tuncay Uzundal telefonla sana Erhan'ın bu işle 

bağlantısı olabilir deyince sen Erhan'ın nasıl bağlantısı olabilir demedin mi? Konuşman nasıl 
geçti? O içeriği ne?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Direk birinci konuşmada geceleyin aradığında işte Erhan 
Tuncel'i gördün mü, gelmedi eve, yok buralarda diye bir konuşma geçti, bunu da ifademde 
belirttim. Daha sonra yani görürsen haber ver gibisinden bir konuşma geçti, daha sonra 
akşam aradı, yine aynı şekilde Erhan Tuncel gelmedi, göremedim bu şekilde bir konuşma 
geçti. Cinayetle bağlantısı olur öyle bir şey hatırlamıyorum efendim öyle bir şey geçmedi 
yani.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Başkan Bey katkı 
sunayım ben size, 13 Şubat 2007 tarihli Volkan Şahin'in kendi ifadesidir, yani bu kendisi 
tarafından ifade edilen bir husustur.

MAHKEME BAŞKANI: Biri cinayetle bağlantısı var diyor siz hani...
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ama Hrant Dink cinayetiyle ilgili herhangi bir... O 

dönem yoğunuz, zaten basına çıktı bunlar, hepsi toplanıyor bu insanlar, alınıyor gözaltı 
kararları çıkmış, daha sonra böyle bir konuşma geçti hemen aldılar yani ben de...

MAHKEME BAŞKANI: Sen şahsa sormadın mı cinayetle sizin nasıl bir bağlantınız 
olabilir diye?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Şok oldum ne alaka dedim ne alakanız var dedim.
MAHKEME BAŞKANI: Ne dedi, o sana ne dedi?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Onun ne alakası olduğu... Kendisinin bir şeyi yok.
MAHKEME BAŞKANI: Nasıl bir bağlantısını söyledi sana? Erhan Tuncel'in nasıl 

bir bağlantısı olduğunu söyledi?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Bir bağlantısı... Ya hatırlamıyorum, öyle bir şey 

söylemedi sadece...
MAHKEME BAŞKANI: Kendi beyanın var, okuyor Avukat Bey. Cinayetle 

bağlantısı var diye kendi beyanın var altını imzalamışsın.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani doğrudan Mülkiye 

Müfettişleri tarafından alınan ve olayın hemen sonrası alınan... Bir dakikanızı rica edeyim 
bulacağım.

MAHKEME BAŞKANI: Buyurun siz sorun o arada.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Buyurun.
CUMHURİYET SAVCISI HASAN AYDIN: Şimdi bu telefon görüşmesinde 

özellikle Tuncay Uzundal size Hrant Dink cinayetiyle bağlantısı var mı diye mi sordu, yoksa 
cinayet mi dedi? Yani bu özellikle bu ayrımı hatırlıyor musunuz?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hrant Dink cineyetiyle ilgili kesinlikle bir kelime 
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geçmedi, hatırlamıyorum efendim.
CUMHURİYET SAVCISI HASAN AYDIN: Özellikle İstanbul'da olan bir cinayet 

veya cinayetle bağlantısı var diye mi sordu, bu çok önemli, yoksa Hrant Dink cinayetiyle 
bağlantısı var mı diye sordu? Çünkü sonuçta cinayetle bağlı derken ülkemizde İstanbul'da 
yüzlerce cinayet işleniyor. Yani bu ayrımı hatırlıyor musunuz?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hatırlamıyorum yani Hrant Dink cinayeti...
MAHKEME BAŞKANI: Siz okuyun isterseniz Avukat Bey elinizdeyken.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani Mülkiye 

Müfettişlerine olayın aslında hemen sonrası 13 Şubat'ta verilen bir ifade yani cinayetten 25 
gün geçtikten sonra alınan bir ifade, diyorki; "20 Ocak 2007 tarihinde Tuncay Uzundal cep 
telefonumdan beni aradı. Bana Erhan'ın eve gelmediğini söyledi, devriye esnasında bir yerde 
gördün mü dedi. Ben de hayır görmedim dedim, eğer görürsen gelişmelerden bana haber ver 
dedi. Ben de eğer görürsem veririm dedi. Orada bir kişi öldürülmüş Erhan'ın bununla 
bağlantısı olabilir, yakalanıp yakalanmadığını biliyor musun dedi. Ben de hayır dedim. 
Görürsen haber ver dedi, ben de haber veririm dedim ve telefonlarımızı kapattık."

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Yani bağlantısının olup olmadığını söylemiyor.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Bakın "Erhan'ın 

bununla bağlantısı olabilir." Tuncay Uzundal'ın ifadesi sizin beyanınıza göre bu. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Sayın Başkanım...
MAHKEME BAŞKANI: (??? Anlaşılamadı 41:05)  cinayetle anılıyor, sen normal 

sıradan öğrenci diyorsun, sana bu bilgi geliyor sen hani telefonda ne cinayeti, hangi cinayet 
nasıl bir bağlantısı var bunun, sen ne biliyorsun diye sormuyor musun?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: O süreçte bu Dink cinayetiyle uğraşıyorduk, devamlı 
oraya gidiyorduk, buraya gidiyorduk...

MAHKEME BAŞKANI: Yok sen telefonda sormadın mı sana bu bilgiyi veren 
şahsa?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Sormadım efendim yani böyle birşey aklımın ucundan 
geçmedi benim.

MAHKEME BAŞKANI: Jandarmasın nasıl sormuyorsun yani sen işin bu zaten 
senin. Cinayet...

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Akabinde de bu açıklanmıştı, televizyonda da falan 
bunların isimleri geçiyordu, sonra emniyet geldi, akabinde hemen bunlar aynı şeylerde 
oluyor, hemen geldiler alındı, alındılar gittiler. 

MAHKEME BAŞKANI: Adı geçen insanlarla peki o zaman sormadın mı, basında 
mı ismi geçiyordu bu şahısların cinayetle bağlantısı var diye, senin iddiana göre? Yani ne 
zaman ismi geçiyordu?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Şimdi bunu konuştum, konuştuktan sonra televizyonda 
gördüm.

MAHKEME BAŞKANI: Aynı gün mü oluyor bu iş?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Aynı gündü efendim, tam hatırlamıyorum efendim ben 

bu insanlarla... 
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu telefon görüşmesini 

yaptıktan tam 24 saat sonra Erhan Tuncel gözaltına alınıyor ve gözaltı kararı da Satılmış 
Şahin'in kendisine ibraz ediliyor.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim kendileri gelsinler arz etsinler, ben bu konuyla 
ilgili...

MAHKEME BAŞKANI: Seninle ilgili olan kısmı sana soruluyor onlarla ilgili olan 
kısmı onlara sorulur zaten. Sana sorulan soruya cevap ver veya cevap vermek istemiyorum 
de. Yani bildiğin kadar anlat.
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SANIK VOLKAN ŞAHİN: Daha önceki ifadelerimi, daha önce ifade verdim 
efendim ben.

MAHKEME BAŞKANI: Savcı Bey sorunuz var mı? Avukat Bey var mı sizin 
devam etmek istediğiniz?

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok Hakim Bey.
MAHKEME BAŞKANI: Evet sanık müdafilerinden var mı?  Sizin bir sorunuz vardı 

sanırım Avukat Bey.
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ SÖZ ALDI: 

Benim sorumu Savcı Bey sordu aslında bir daha ben tekrarlayayım. Erhan Tuncel sana 
telefon ettiğinde bu cinayetin Hrant Dink cinayeti olduğunu söyledi mi?

SANIK  VOLKAN ŞAHİN: Hayır kesinlikle Hrant Dink... Tuncay Uzundal 
aradığında?

SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ: Şey Tuncay 
Uzundal.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Kesinlikle Hrant Dink cinayeti olduğunu söylemedi, 
böyle bir şey yok efendim.

SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ: Bu birisi bu. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Zaten o dönemde onlarla uğraşıyoruz, eğer böyle birşey 

olsaydı hemen müdahale ederdim.
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ: Evet.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Yani bunların öğrenci olduğu için öğrenci olduklarını 

düşündüm.
MAHKEME BAŞKANI: Ne cinayeti demedin mi, yani onu senin sorgulamaman, bir 

Jandarma görevlisinin sorgulamaması anormal değil mi, sen bu işi yapıyorsun adli görevin 
var sana cinayet deniyor bağlantısı var deniyor, senin yakın görüştüğün biri ne cinayeti, 
kiminle ne bağlantısı var diye sorman gerekmiyor mu? Makul olan bu değil mi? 

KATILAN VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir gün önce de Hrant Dink 
öldürülmüş ve...

MAHKEME BAŞKANI: Bir gün önce de Hrant Dink öldürülmüş evet.
KATILAN VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve herkez tarafından da 

büyük tepkiyle karşılanmış bir cinayet.
MAHKEME BAŞKANI: Basında veriliyor, çok büyük yer buluyor.
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİ AV. MEDAİN KORKMAZ: İkinci sorum 

şu; o günlerde sadece Erhan Tuncel ile mi görüşüyordun mesela senin telefonlaştığın kişi 
sadece o muydu? Başka arkadaşların yok muydu?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır.
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİ AV. MEDAİN KORKMAZ: Tek arkadaşın 

mı vardı?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ben sadece onlarla konuşmadım. Yani o bölgede bir 

sürü öğrenci var Amasyalıydım, Amasyalı öğrencilerle konuşuyordum. Orada başka 
öğrenciler vardı onlarla muhabbet ediyordum, devriye esnasında aracı oraya koyduğumuzda 
24 saat esaslı, insanlar geliyordu, internet kafe vardı. Konuşuyordum efendim muhabbet 
ediyordum, sadece bunlara özgü birşey değil bu yani. Bunlarla da sadece tesadüfen tanıştım, 
tesadüfen. 

SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİ AV. MEDAİN KORKMAZ: Şimdilik başka 
sorum yok.

MAHKEME BAŞKANI: Buyurun Avukat Bey, mikrofona konuşursanız kendinizi 
tanıtarak.

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER SÖZ 
ALDI: Şimdi Volkan Bey zaten dosyanın birçok yerinde Volkan (Satılmış) Şahin olarak 
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geçiyor. Zaten kayıtlardan da belli, Satılmış Şahin olan ismini Volkan Şahin olarak 
değiştirdin. Ne zaman oldu bu?

SANIK VOLKAN ŞAHİN:  Şimdi arz edeyim, Trabzon 3.Asliye Hukuk olabilir.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Önemli 

değil tarihini istiyorum ben çünkü...
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Cinayetten önce, ismim dalga konusu olduğu için işte 

neticede resmi... 
MAHKEME BAŞKANI: Hangi tarihte dava açtın? Onu soruyor Avukat Bey.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Şimdi onu 

soruyorum çünkü...
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Onu anlatacağım efendim. Cinayetten önce asliye hukuk 

mahkemesine Saittin Uzman ile birlikte, onun da Saittin'di çünkü Sedat olarak değiştirdi, 
ikimiz birlikte gittik para yatırdık, cinayetten önce. 

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Tamam 
karar cinayetten sonra mı çıktı?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER:  Tamam 

ben onu soruyorum.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Mahkeme 2-3 duruşma attı, ondan sonra, önceden isim 

değiştirmek bu kadar kolay değildi. İsmim dalga konusu oluyordu işte Satılmış...
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Ben onu 

sormuyorum...
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Satılmış Astsubay diyorlardı bende anlaşılma sıkıntısı 

oluyordu.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Volkan 

ben onu sormuyorum bak. Veysel yazılmış Veysel Şahin yazılmış aslı Veysal. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hı hı.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Veysal 

Şahin,  Volkan (Satılmış) Şahin gördüğüm kadarıyla bir çok yerde karıştırılmış. Onun için ne 
zaman ismini değiştirdin diye sordum, cinayetten sonra karar çıkmış.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki 

Coşkun İğci'yi tanıyor musun?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Kesinlikle tanımıyorum.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Temmuz 

2006 yılında Hrant Dink cinayetinin istihbarat bilgilerinin Coşkun İğci tarafından verildiği 
sırada senin de orada olduğun söyleniyor. Gerek Coşkun İğci'nin beyanında gerek 
iddinamede bir çok yerde bu böyle geçiyor. Bunu açıklar mısın?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ben Merkez Karakolunda asayişte çalışıyorum, 
İstihbarat Şube ayrı bir yerleşkededir. İstihbarat Şubeyle ilgili bir bağlantım, bir...

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Hayır 
şimdi İstihbarat Şubeyle bağlantını sormuyorum, Coşkun İğci isimli kişiyi tanıyor musun 
tanımıyor musun? 

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Tanımıyorum efendim. Coşkun İğci isimli şahsı 
tanımıyorum.

 SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki 
teşekkür ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Var mı sanık müdafilerinden sorusu olan? Sanıklardan? 
Gel kendini tanıtarak.

SANIK OKAN ŞİMŞEK SÖZ ALDI: Efendim benim 3 tane sorum olacak Volkan 
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Şahin'e. Şimdi Coşkun İğci 31 Ocak 2007 tarihli ifadesinde benimle ve Veysal Şahin ile 
görüştüğü sırada üçüncü bir Jandarma görevlisi X2'nin olduğunu beyan etmiş ve onun eşgal 
tarifini vermiştir. Gerçi avukatım da konuya değindi ama ben bir kez daha özellikle sormak 
istiyorum. İddia Makamı da bu beyandan yola çıkarak Temmuz 2006 ayında Coşkun İğci ile 
benim ve Veysal Şahin'in yaptığı görüşme sırasında senin de bizimle birlikte olduğunu 
söylemiştir. Şimdi buna bağlı olarak bizimle böyle bir buluşmaya katıldınız mı?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır.
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Evet.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Kesinlikte sizinle katılmadım.
SANIK OKAN ŞİMŞEK Yani o Coşkun İğci'nin bize bu bilgileri aktardığı sırada 

sen bizim yanımızda mıydın?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır.
SANIK OKAN ŞİMŞEK Şimdi ikinci sorum, dosya içerisinde Erhan Tuncel ve 

Tuncay Uzundal ile telefon irtibatının olduğu anlaşılmakta. Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal 
ile ilgili benimle/Veysal Şahin'le herhangi bir bilgi paylaşımın oldu mu?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır, herhangi bir, bunlar öğrenci olduğu için herhangi 
bir olay veyahut da herhangi bir şey olmadığı için kimseye bir şey söylemedim, anlatmadım.

SANIK OKAN ŞİMŞEK : Peki biz Veysal Şahin ya da ben bu isimlerle ilgili seninle 
hiç geçen bir konuşmamız oldu mu?

SANIK VOLKAN ŞAHİN:  Hayır kesinlikle .
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Olmadı. Üçüncü sorum, son sorum şu; 18.01.2007 günü 

firari askerin sevki için İstanbul ilinde bulunduğunuz sırada benimle ya da birlikte çalışmış 
olduğum Veysal Şahin ile bir irtibatın, görüşmen oldu mu?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır olmadı.
SANIK OKAN ŞİMŞEK : Peki seni İstanbul'dan herhangi bir kişiye yönlendirme 

gibi bir durumumuz söz konusu oldu mu?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Yani irtibatımız olmadığı için böyle bir şey de olmadı 

yani.
SANIK OKAN ŞİMŞEK : Olmadı. Peki sevkin öncesinde Trabzon'da iken seninle 

herhangi bir görüşmemiz oldu mu?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır.
SANIK OKAN ŞİMŞEK : Sorularım bunlar efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Buyurun. 
SANIK ERHAN TUNCEL SÖZ ALDI: Efendim çok kısa da bir açıklama 

yapacağım özellikle onun zapta geçmesini istiyorum. Satılmış şey Volkan Bey ismini 
değiştirmiş, şeyden bazı sorular sormak istiyorum. Şimdi öncelikle biz ne Ogün ne Yasin 
Hayal, ne Dink konusu herhangi hiçbir şekilde bir öğrenci, bir öğrencinin arkadaşı dışında 
hiçbir görüşmemiz olmamıştır kendisiyle.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam onu...
SANIK ERHAN TUNCEL : Bir saniye Başkanım, şurayı 12 yıl geçtiği için yani 

tanışmamızı anlattığı şeklinde doğrudur. Şimdi Pelitli bölgesi, Pelitli'nin bölgesine bizim 
kaldığımız havaalanı bölgesini siz tam olarak görmediğiniz için tasavvur farklı oluyor, bunun 
devriye görevinin başlangıç noktası ora, bizim evin olduğu bölüm, hatta kendisi geçmiş 
zaman olduğu için hatırlamıyor dedi burada Trabzonlu...

MAHKEME BAŞKANI: Soru sorarsak.
SANIK ERHAN TUNCEL: Başkanım önemli çünkü şeyi söyledi, dedi ki burada 

esnaflar var, biz esnaflarla oturduğumuz zaman şey yaptığımız zaman bizden bir şey isterler, 
siz öğrencisiniz ondan sonra öğrenci olduğunuz için birşey istemezsiniz, o yüzden öyle bir 
muhabbet oldu. Bir sefer makro iktisat dersinden takılmışdı, geldi bize soru sordu, bir sefer 
de üniversiteye geldi, onun dışında da bir seferde evine doğru herhalde gitmiştik diye bu 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 30/01/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

  

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

bahsedilen 20 görüşmenin de yani 5 görüşmedir aslında. Neredesin, buraya geldin mi, şuraya 
geldin mi, buraya geldim bildiğinden dolayı, onun dışında başka bir görüşmemiz olmuş 
mudur?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır kesinlikle başka birşey olmadı.
SANIK ERHAN TUNCEL: Şimdi Sayın Başkan şu kısa açıklamayı geçmek 

zorundayım; burada bir de bir diğer ben ilk kez hayatımda bu şahısları görüyorum diğer 
jandarma personeline de aynı sorunun yöneltilmesini istiyorum. Çok kısa bir açıklama 
yapacağım özellikle zapta geçmesini istiyorum önemli bir nokta. Öncelikle biz...

KATILAN VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN SÖZ ALDI: Soruyu sorarken 
cevabını önce açıklıyor...

MAHKEME BAŞKANI: Evet.
KATILAN VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Ondan sonra soru soruyor, 

böyle soru sorulmaz.
SANIK ERHAN TUNCEL: Şimdi Bahri Bey.
MAHKEME BAŞKANI: Biz talep alacağız.
SANIK ERHAN TUNCEL: Şimdi avukata ben katılmıyorum bu konuda, 

ayrıştığımız nokta şu...
MAHKEME BAŞKANI: Sana söz veririz, şu an sorgu devam ediyor.
SANIK ERHAN TUNCEL: Efendim bu konuda açıklama yapıldığı için daha 

önceden biz bu konuda...
MAHKEME BAŞKANI: Sanığa bir sorun var mı?
SANIK ERHAN TUNCEL: Efendim sanığa şu sorum; benim jandarma ile herhangi 

bir bağlantım herhangi bir irtibatım herhangi bilgi alışverişi, alma verme gibi bir durumum 
oldu mu? Diğer sanıklara da eğer sormak istiyorsanız...

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Kesinlikle böyle bir şey yok.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam soru sor, yorum değil.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Sadece öğrenci olduklarını biliyorum başka birşey yok.
SANIK ERHAN TUNCEL: Bir şeyin de zapta geçmesini istiyorum özellikle, çünkü 

biz bunu daha önceden bir çok sefer talep ettik şey sorudan ziyade savcının soruştumasının 
genişletilmesi yönünde. Efendim 26.01.2007 tarihi miydi neydi ilk kez Jandarma ile iltisaklı 
olduğum Satılmış Şahin üzerinden vurgulandı. Daha sonradan biz Meclis Araştırma 
Komisyonundan bunu araştırılmasını istedik, Başbakanlık Teftiş Kurulundan kayıtları 
istedik...

MAHKEME BAŞKANI: Soru, soru var mı bu sanıkla bağlantısı var mı?
SANIK ERHAN TUNCEL: Yok sanıkla başka şey değil sanıkla olan bağlantım yani 

hiçbir şekilde bizim jandarma ile sadece tanıdığım şahıs budur, tanıdığım şahıs diğerlerine de 
sorulmasına eğer uygun görürseniz.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam buyurun geçin. 
SANIK ERHAN TUNCEL: Tamam Başkanım bu kadar.
MAHKEME BAŞKANI: Diğer bugün dinlenmesi planlanan Resul Kütükoğlu 

Van'da görevliymiş, personelmiş. Senin başka sorusu olan yoksa buyrun yerine geç otur.
ÜYE HAKİM MESUT DÜZGÜN: SEGBİS'e de soracak mısınız?
MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS sorusu olan var mı SEGBİS? Bir saniye Volkan. 

SEGBİS bu sanığa sorusu olan var mı? Yok. Tamam buyur geç. O bugün evet. Onun için 
perşembe SEGBİS ile alınmasını düşündük ama burada alınması daha uygun olur diye 
kendisiyle kalem personeli görüşmüş, perşembe günü 10:00'da şey olacak. Bugün için 
hazırda olan sanıklar yok herhalde. Hazırlığınız heralde o güne göre yapılmıştı.

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIĞLU: Evet evet, Hacı Ömer 
Ünalır ve Önder Araz'ın ifadesi alınacak muhtemelen hepsi perşembe günü mümkün olacak 
Hakim Bey.
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MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Bilgilendirelim sizi bu konuda.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIĞLU: Tamam, tamam.
MAHKEME BAŞKANI: Ona göre hazırlık yaparsınız, bugünlük bitiyoruz o zaman 

diğer sanık mevcut olmadığı için.
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 11:59 itibariyle son verildi. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
Duruşmanın daha önce atılı bulunduğu 01/02/2018 günü saat 10:00'a bırakılmasına oy 

birliği ile karar verildi. 30/01/2018

Başkan 119220
 (e-imza)

Üye 165580
 (e-imza)

Üye 217443
(e-imza) 

Katip 144150
(e-imza) 


